



Protokoll Styrelsemöte 01 VT25

Medicinska Föreningen vid Linköpings Universitet

Tisdagen 28:e januari

Lokal: Dolomit, Zoom

Närvarande:

- Linnea Båfält, Svante Mellberg, Alexander Camp, Denise Hosseinian, Klara Nilsson, Lukas Sjöo, Wilda Nilsson, Shazib Shahid
- Lennart Nilsson, Magnus Wijkman

1. Mötets öppnande

Mötet öppnas 17:30

2. Val av ordförande

Linnea Båfält föreslår sig själv som ordförande

Styrelsen väljer Linnea Båfält som ordförande

3. Val av sekreterare

Linnea Båfält föreslår Svante Mellberg som sekreterare

Styrelsen väljer Svante Mellberg som sekreterare

4. Val av justeringsperson

Alexander Camp kandiderar till justeringsperson

Styrelsen väljer Alexander Camp till justeringsperson

5. Närvarande

Linnea Båfält, Svante Mellberg, Alexander Camp, Denise Hosseinian, Klara Nilsson, Lukas Sjöo, Wilda Nilsson, Shazib Shahid, Lennart Nilsson, Magnus Wijkman



6. Adjungeringar

Magnus Wijkman adjungeras in med närvaro-, yttrande- och förslagsrätt

7. Förra styrelsemötets protokoll

Läggs till handlingarna

8. Bordlagda ärenden

9. Övriga frågor

9.1. Post-namn

9.2. Hantering av Sejfa-spons

9.3. Consensusbal

10. Fastställande av dagordningen

Linnea yrkar på att lägga till följande punkter:

- Lunchtävling pengar piller under "Kommande projekt"
- Pengar och piller under "Pågående projekt"
- Beslutspunkt: Interimbeslutade äskningar
- Diskussions och Belsutspunkt: Interim FUM-presidium

Styrelsen belsutar att lägga till ovan nämnda punkter till dagordningen.

11. Programansvarig informerar

Magnus Wijkman, bitr. programansvarig informerar. Magnus är ny på posten sedan årsskiftet och är ansvarig för de kliniska terminerna. Just nu pågår planering och arbete med de sista terminerna på MALA3 medan det sker en fortsatt bevakning av MALA2.

Styrelsen diskuterar i vilken mån MF deltar i bevakning och planering samt hur samarbetet mellan programledningen och MF ska se ut framgent.



12. Hälsorunda

Genomförs

13. Föregående period

13.1. Inspelning julkalender

Gick bra!

13.2. Adventsmys

God stämning!

13.3. FUB2

God stämning! Ses från styrelsens håll som lyckat. Extra roligt var att många deltog på grillningen efteråt.

13.4. Intromöte med ettan

Skedde måndagen 16/12 med de nyantagna.

13.5. Styrelseutskottsmöte

På mötet utvärderades samarbetet med styrelseutskotten. Det fördes även flera diskussioner kring de utmaningar som finns med att rekrytera nya styrelseutskott.

13.6. C-FUM

Skedde under december. För vidare information var god se C-FUM-protokollet på Consensus hemsida.

13.7. Sektionsorförandemöte

Genomfördes.

13.8. Tenta-p

Hände.



14. Kommande period

14.1. NolleP

Sker under perioden. Klara funderar kring hur boktipset ska läggas upp. Lovisa förklarar planen.

14.2. Sök MF

Pågår just nu med en smygstart där vi söker FUM-ordförande och vice-FUM-ordförande. Event ligger ute på Facebook för tillfället där all information finns. Marknadsföring ska genomföras fysiskt där målet är att allt ska ske på alla orter. Utmaningen finns i Norrköping där det för tillfället inte finns ett styrelseutskott.

Diskussion sker kring hur marknadsföring ska ske i Linköping och vilka event som ska genomföras.

14.3. C-FUM

Sker nästa vecka.

14.4. Lunchtävling: Pengar och piller

Taggvideo ska skickas ut den 10/2, lunchtävlingar planerade 10/2, 11/2. Oklart kring exakta datum med lunchtävlingar då det finns en krock med en föreläsning från Dedicare under tisdagen. Projektgruppen återkommer på Slack.

15. LiMUR informerar

Insperahaveriet har dominerat perioden. Systemet är testat på andra olika universitet varav buggen borde hittats. Det rykte som cirkulerat kring att tentatorer inte kan se vad de rättat informerar Lennart är felaktigt. Programledningen har agerat proaktivt för att bemöta studenters oro och tankar. LiMUR har aktivt dragit igång sitt arbete för vårterminen med ett fullt utskott. Listan för prioritering under VFU fortsätter utvärderas.

16. MedSex informerar



Inget inkommit skriftligen och ingen närvarande.

17. IMU informerar

Wilda informerar.

IMU saknar en ledamot p.g.a personliga skäl på obestämd tid. Det har även varit förseningar i arbetet då flera ledamöter fått förlängt tenta-P i samband med Inspera-incidenten. Därmed har IMU mycket att göra med mindre manskap än vanligt. Fortsatt oklart med marknadsföringsutskottet och vilka evenemang som kommer finansieras på detta sätt. KOM söker en läkarstudent som kan åka på skolbesök.

Läkarprogramsdagen sker den 27:e februari.

18. Pågående projekt

18.1. Pengar och Piller

Projektgruppsmöte på måndag. Biljettsläpp planerat 12/2 17:30.

19. Diskussion/Information: Reviderad kapitalförvaltningspolicy

Kapitalförvaltningspolicyn är i behov av revidering. Alex presenterar förslag på revidering. Styrelsen diskuterar förslaget. Utkast har skickats med i kallelsen. Alex önskar att styrelsen läser igenom innan nästa styrelsemöte som sedan skickas till Alex för slutgiltig version och proposition till nästa styrelsemöte.

20. Information: Merchförsäljning

Sker på fredag. Schema ligger på Drive. Denise skickar det även på Slack. Det kommer även finnas merch som ska hämtas ut som är förbeställt. Wilda påminner om att dubbelkolla lagret för att säkerställa att produkter som förbeställts på orterna inte tar slut. Café Örat har kontaktat Näringslivsutskottet gällande att sälja MF Merch på Örat löpande.

21. Diskussion: Samarbete Lumell



Föreningen har sedan tidigare samarbete med Lumell där det sker marknadsföringsutbyte. Diskussion sker kring hur samarbetet kan utvecklas.

22. Beslut: Interimbeslutade äskningar

22.1. Jönköpingsexamen

Presidiet har tagit ett interimbeslut gällande en äskning för Jönköpings examen. Styrelsen beslutar att godkänna interimbeslutet.

23. Diskussions och Belsutspunkt: Interim FUM-presidium

Diskussion sker kring förslag av interim FUM-presidium från styrelsen.

Styrelsen beslutar att föreslå Linnea Båfält och Lukas Sjöo som interim FUM-Ordförande och vice-FUM-ordförande

24. Övriga frågor

24.1. Postnamn

Shazib föreslår att ta bort "Övrig" från "Övrig ledamot".

Styrelsen håller med om att detta är ett bra beslut.

Då det inte finns något i stadgan som relgerar namnet på posten beslutar styrelsen att ta bort "Övrig" vid marknadsföring av posten "Övrig ledamot".

24.2. Consensusbal

Sker den 29/3. Anmälan för gemene student kommer ut under kommande veckor.

24.3. Snacka om Sjukt!

Linnea berättar att hon och Alex blivit kontaktad av företaget "Snacka om Sjukt!" kring att hålla en föreläsning enligt sitt koncept "Snacka om Sjukt!" för läkarstudenter på T1. . Styrelsen diskuterar hur det ska genomföras på ett rättvist sätt då det skulle medföra en kostnad för föreningen. Styrelsen håller med om att idén är klok men att det bör vara tillgängligt för alla läkarstudenter. Således sker en



revidering av marknadsföring där eventet nu är planerat att vara tillgängligt för alla läkarstudenter.

25. Kommande möten

25.1. Nästa möte sker *måndagen* 10/2 17:30

26. Utvärdering

Genomförs

27. Mötet avslutas

Mötet avslutas 19:43



Linnea Båfält

Ordförande

Svante Mellberg

Vice Ordförande

Alex Camp

Justeringsperson